
Op 31 mei jl. stelde de VVD-fractie enkele vragen over zorgaanbieder BetuweZorg. Deze mail voorziet 
in de beantwoording. 
 
Vraag 1 – Mij bereiken geluiden dat Betuwe Zorg niet de zorg levert die is afgesproken. Ik hoor zelfs 
van zorginstellingen binnen de gemeente dat zij met Betuwe Zorg niets meer te maken willen hebben 
vanwege slechte opvolging van zorgvragen van inwoners.  Heeft het college deze signalen ook?  
Het is bij ons bekend dat Betuwezorg een personeelstekort heeft. Betuwezorg heeft met ons contact 
opgenomen en de consulenten zijn op de hoogte. 
 
Vraag 2 – Wat onderneemt het college om dit op te lossen?  
Er lopen momenteel sollicitatiegesprekken bij Betuwezorg en ze hopen binnen twee weken weer cliënten 
aan te nemen. Als een inwoner graag van Betuwezorg zorg wil krijgen, dan kunnen wij nu vragen aan de 
inwoner of ze twee weken willen wachten (dus even op de wachtlijst worden geplaatst bij Betuwezorg) 
of we kijken of ze bij een andere zorgaanbieder terecht kunnen. De consulent zal altijd kijken naar wat 
wel mogelijk is en wat verantwoord is voor de inwoner. 
 
Vraag 3 – Zo niet, vraag ik het college dit te verifiëren, op zo breed mogelijke wijze. Gaat u dat doen?  
Betuwezorg is niet de enige aanbieder waar dit speelt. We hebben van meerdere aanbieders gehoord dat 
het lastig is om aan goed personeel te komen. We bespreken deze signalen ook met de collega’s van de 
regiogemeenten, om te kijken of er stappen ondernomen moeten worden. 
 
Vraag 4 – Extra toelichting op mijn vragen; Deze issue is voor een dame van 95 die tot nog toe 
zelfstandig kon (en nog langer wilde) thuiswonen, reden om naar een verzorgingshuis te gaan. En 
dat willen we toch voorkomen?  
Uiteraard willen we dit voorkomen. We hopen dat het lukt om het personeelstekort bij de aanbieders zo 
spoedig mogelijk op te lossen, zodat onze inwoners weer de zorg en ondersteuning kunnen krijgen. 

 


